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Vergadering 12/12/2022 - beslissingenlijst 
 
Agenda:  
 
Vergadering vindt plaats in de Gothische zaal, stadhuis. 
 

1. Verslag van RvB digitale vergadering 14/9/22 en 14/10/22 wordt 
goedgekeurd. 
 

2. Vaststellen en doorverwijzen AMJP 6 naar de gemeenteraad 
 
De raad van bestuur stelt AMJP 6 vast (zonder onthouding of tegenstem) en 
verwijst deze door naar de gemeenteraad. 

 
3. Aanpassing tarieven en prijssubsidies 

 
De raad van bestuur stelt de tarieven en prijssubsidies vast (1 tegenstem) en 
verwijst door naar de gemeenteraad. 

 
 

4. Toelichting TEAM Sport 
- Een presentatie over de nieuwe structuur werd tijdens de vergadering 

gegeven. 
 

5. Toelichting privé-zwemmen in Geerdegemvaart 
- Op vraag van aantal bestuursleden is er een toelichting gegeven rond het 

privé zwemmen in het zwembad. 
 

6. Toelichting infrastructuurprojecten 
- Uilmolenweg 

o Begin 2023 plan van aanpak opgesteld. 
- Leest 

o vergunning uitvoerbaar 
o Aanbesteding gebouw is lopende 
o Start werken voorzien eind februari 2023 
o Aanbesteding velden en omgeving na de kerstvakantie publicatie. 

- Zwembad Geerdegemvaart 
o Preventief zullen er tijdens sluiting enkele extra werken 

bovengronds gebeuren. 
o Zwembad zal daardoor gesloten zijn van 19/12 tem 1/1. 

- SK Heffen 
o Fase 1 (aanleg A-veld) is afgerond 
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o Fase 2 (aanleg jeugdvelden en parking) is in voorbereiding 
o Omgevingsvergunning wordt juist na kerstvakantie ingediend. 

- Winketkaai 
o Dit is een project in samenspraak met de stad. 
o Opportuniteit wat er is sportinfrastructuur te kort. 

- Donkerlei: 
o Donkerlei heeft een verouderde infrastructuur. Deze infrastructuur 

kan niet verduurzaamd worden. 
o Op zoek naar een kwalitatief alternatief voor de bestaande 

gebruikers. Dan pas zal Donkerlei verkocht worden. 
- Schoolsportinfrastructuur 

o Pilootproject rond derde betalersysteem schoolsportinfrastructuur 
is lopende. 

o Wordt in voorjaar 2023 geëvalueerd en bekeken of dit kan 
uitgebreid worden. 

 
7. Varia 

- Kan er meer aandacht zijn voor gebruik materiaal in sporthal Appelaar? 
Andere gebruikers gebruiken materiaal atletiek niet correct. 

o Dit zal besproken worden met de gebruikers. 
 

Voor verslag, 
 
           
      
 
 
B. Siffer      A. Labsir 
Secretaris      voorzitter 


